
Verslag vergadering OR – 25/05/2023 

Gevolgd door: Stijn (directie), Kim, Wendy, Steffi DR,  Karel, Robin, Steffi M, Eline, Jonas, Bjorn, Paul, Nicky, Isabel. 
Afwezig: Marijke, Philippe, Vanessa, Nele DH, Ann. 
 

Agendapunten: 
 Goedkeuring voorgaand verslag 
 Ouderfuif 
 Bloesem stratenloop 
 Schoolfeest 10/6 
 Schoolraad 12/6 
 Oudercafé 27/6 
 Voorzitter, penningmeester, secretaris 
 Varia: afscheid 6de leerjaar, … 

 

Verslag 
Vorig verslag :  goedgekeurd 
 

Ouderfuif evaluatie: 
 1ste keer dat deze activiteit werd georganiseerd. De werkgroep heeft dit goed georganiseerd, dikke pluim. En 

we gaan verder met een volgende editie op 23/3/2024.  
 De winst van deze editie kwam op 4.747,33 €.  
 Er werd veel sponsorgeld opgehaald, waarvoor dank aan alle sponsors. 
 Er waren wel wat werkpunten zoals : 

 het eten gaan we niet meer geven, er was niet veel verkoop hiervan. 
 De voorverkoop van de kaarten ging niet zo goed, er wordt gevraagd om volgende editie ieder lid 

zeker een aantal kaarten te verkopen. 
 DJ was iets minder, dit zouden we ook eens moeten herbekijken. 
 En we maken er een themafuif van vergelijkbaar zoals bij de kinderfuif 

 

“De Bloesem Loopt” evaluatie: 
 Beste editie ooit en hierdoor wil de school dit volgend ook organiseren. Het was goed weer.  En heel veel volk, 

in totaal 150 kinderen / 200 volwassenen. En we hadden ook een bekende Vlaming als omroeper: Maud 
Uytersprot (acteur uit De Kotmadam). Kleuters kregen een geschenkje / alle andere deelnemers konden voor 
het prijzengeld gaan. Er was een springkasteel actie voor de kinderen van het lager en deze werd gewonnen 
door het 1e en 2e leerjaar door hun deelnames met de meeste kinderen van de klas. 
Deze editie bracht de school een omzet van +/- 7000,00€ op en ook onze OR zat niet stil en verkocht hier 
pasta. De pasta bracht ons 525,00 € op, dit werd dan ook meteen aan de school overhandigd als steun. 
Er zijn wel wat zaken die om aanpassing vragen zoals meer nadars plaatsen en de passage / finish plaats 
anders uitwerken. 
 

Schoolfeest 10/6: 
 De werklijst die Stijn verstuurde is aangevuld en OK. 

De school voorziet 500 stoelen en er worden +/- 1000 toeschouwers verwacht. 
Ze geven warm weer (+- 30°) aldus wordt er wel gevraagd om  bescherming te voorzien tegen de zon en de 
school zoekt naar het mogelijke om schaduw te creëren. 
Als kledij dragen zowel juffen als alle helpers van OR een visserhoedje (jaren 90 stijl) en OR draagt hun t-shirt. 
Wendy van OR zal terug fotograaf zijn en bijspringen waar nodig. 
+ OR zal hier ook nog eens een flyer maken als warme oproep voor nieuwe leden en het aankondigen van de 
opvang tijdens het oudercontact. 
 



 
 
 
Schoolraad 12/6: 

 Wat komt er aanbod: 
o Klasverdeling : 6 kleuterklassen en voor het lager 1 A en B en de teamteaching klassen 

Het is een verdeling met minder uren (komt door de telling), maar de werking blijft behouden zoals 
gewoonlijk. 

o Sportvloer wordt hersteld en dit zal in de verlofperiode gebeuren (juli/augustus) 
o Geurhinder is onderzocht en het probleem is gevonden. Dit probleem zal ook verholpen worden. 
o Studiedagen: taal/begrijpend lezen 
o Er wordt een lokale verlofdag voorzien na het eetfestijn in oktober 
o Het inschrijven via het nieuwe aanmeldingssysteem is goed verlopen, er staan momenteel 7 kinderen 

(niet voor de instapklas) op de wachtlijst. 
o Kalender voor schooljaar 2023-2024 wordt ook uitgewerkt en zal dan online komen. 

 

Oudercafé 27/6: 
 Robin is de trekker van deze werkgroep. Hij zal nog een oproep lanceren voor helpende handen die dag. 

Hij zal ook contact opnemen met Janorent voor een springkasteel en vraagt een speelbox aan bij de gemeente 
Haaltert. 

 

Voorzitter/penningmeester/secretaris:  
 Voor het nieuwe schooljaar 2023 – 2024 zullen Kim (vvorzitter), Steffi DR (penningmeester) en Wendy 

(secretaris) hun taak verder zetten. 
Voor Wendy is het dan wel het laatste jaartje. 
 

Varia:  
 Trooper: heeft een totale inkomst van +/- 1.093,86 € waarvan reeds 762,35 € is uitbetaald. We gaan trooper 

moeten blijven herhalen via posts op facebook of via SS als reminder voor alle ouders.  
 Voetjes: 12 kindjes dienen we nog te doen. Maar iedere kleuter van de 3e kleuterklas is aan bod geweest. Een 

mooie inhaalbeweging van deze werkgroep. 
 Afscheid 6e leerjaar 23/6:  OR helpt hierbij. Het concept zal blijft behouden zoals we gewend zijn van voor 

corona. Leerkrachten worden gevraagd om de hapjes te voorzien en OR voorziet het dessertbuffet. Hiervoor 
hebben we ook een werkgroep onder leiding van Kim en Wendy. Kim stuurt nog een mail rond. 

 Kinderfuif: Deze keer maken we er een winterhappening van. Onze voorlopige datum is 15/12/2023. Hiervoor 
wordt nog een werkgroep gemaakt om dit verder uit te werken. 

 Teambuilding 25/6: De werkgroep is hiermee bezig , lost niets van wat we gaan doen maar een mailing volgt 
nog. 

 Parkeerprobleem: Hiervoor moeten we eens goed kijken of dit op te lossen valt. Kegels worden telkens 
verplaatst. Wie brengt er een beter idee op de proppen. 

 Luizenprobleem: Er is een vraag van een bezorgde ouder gekomen. Binnen het klasje blijft het luizenprobleem 
zo blijkt. De vraag is om hierin te sensibiliseren, hier meer op in te zetten. De school en OR ouders die in deze 
werking zitten laten ons weten dat hier reeds streng op toegekeken wordt. In eerste instantie wordt er een 
mailing verstuurd naar de ouders van het getroffen kind. Ze worden hier ook over aangesproken door 
leerkrachten en directie om hun kind na te kijken op luizen en deze te bestrijden. Zelfs CLB komt hier geregeld 
in tussen op vraag van de school. 

 Opstart vergadering gaat door op: Donderdag 7/9/2023 om 20 u. 


